

倫新有限公司的環境安全衛生政策 (ESH Policy)

ESH Policy of Mighty Star Co., Ltd.

倫新有限公司致力於保護環境，確保安全，並在業務活動的所有方面維護健康。作為一家貿易公司，我們認識到我們有責任減少業務運作對環境的影響，並確保員工和我們所運作的社區的健康和安全。此 ESH 政策是我們承諾可持續原則、持續改進和法規遵循的基礎。

Mighty Star Co., Ltd. is committed to protecting the environment, ensuring safety, and maintaining health in all aspects of our business activities. As a trading company, we recognize that we have a responsibility to reduce the impact of our operations on the environment and to safeguard the health and safety of our employees and the communities in which we operate. This ESH Policy serves as a foundation for our commitment to the principles of sustainability, continuous improvement, and regulatory compliance.

環境政策 Environmental Policy :

我們將遵守所有適用的環境法律、法規和標準。

We will comply with all applicable environmental laws, regulations, and standards.

我們將通過可持續的實踐，促進資源保護和減少浪費。

We will promote the conservation of resources and reduction of waste through the adoption of sustainable practices.

我們將通過實施污染預防措施，努力減少業務對環境的影響。

We will strive to minimize the impact of our operations on the environment by implementing pollution prevention measures.

我們將鼓勵供應商和合作夥伴採取環境負責任的實踐。

We will encourage suppliers and partners to adopt environmentally responsible practices.

安全政策 Safety Policy :

我們將為所有員工和利益相關者提供安全和健康的工作環境。

We will provide a safe and healthy working environment for all employees and stakeholders.

我們將遵守所有適用的健康和安全法規和標準。

We will comply with all applicable health and safety regulations and standards.

我們將通過培訓（教育訓練）、溝通和事故和接近事故的報告，推廣安全文化。

We will promote a safety culture through training (education), communication, and the reporting of incidents and near misses.

我們將不斷審查和改進我們的安全管理系統，以最小化危險和預防事故。

We will continuously review and improve our safety management systems to minimize hazards and prevent accidents.

健康政策 Health Policy :

我們將通過提供健康的工作場所環境來保護員工和利益相關者的健康。

We will protect the health of our employees and stakeholders by providing a healthy workplace environment.

我們將遵守所有適用的健康法規和標準。

We will comply with all applicable health regulations and standards.

我們將推廣健康意識和預防措施，以預防疾病和傷害。

We will promote health awareness and preventative measures to prevent illness and injury.

我們將提供醫療資源和應急響應系統，以確保健康事件的及時和有效管理。

We will provide access to medical resources and emergency response systems to ensure the timely and effective management of health incidents.

此 **ESH** 政策已傳達給所有員工和利益相關者，並定期檢查以確保其持續適用性和有效性。倫新有限公司的管理層承諾提供必要的資源來實施和維護此政策，並不斷改進我們的 **ESH** 表現。

This ESH Policy is communicated to all employees and stakeholders, and is reviewed regularly to ensure its continued suitability and effectiveness. The management of Mighty Star Co., Ltd. is committed to providing the necessary resources to implement and maintain this Policy, and to continuously improve our ESH performance.